
 

 

MESTO  MYJAVA 
 

 
Číslo: 2/01/2023- záp.                                                               Myjava dňa 04.01.2023 
 
 
 
 
                                                      Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva  na  M y j a v e, 
ktoré sa konalo dňa 04. januára 2023. 

 
 
 
P r í t o m n í:  
1.     Viera                     Dugová 
2.     Rastislav               Eliáš 
3.     Mgr. Viera             Feriancová  
4.     MUDr. Filip           Filan 
5.     Milan                     Fúsek 
6.     Ľubomír                 Gála 
7.     Pavel                     Halabrín 
8.     Jaroslav                Hargaš 
9.     Mgr. Ľubomír        Karika 
10.     Mgr. Vladimíra      Klandúchová 
11.     Ing. Milan              Majtán   
12.     Mgr. Marián          Marko 
13.     Stanislav               Omasta 
14.     Mgr. Lenka           Pipová 
15.     Peter                     Podmajerský 
16.     Ing. Stanislav        Tomič 
17.     Ing. Ľubomír         H a l a b r í n, primátor mesta 
18.     Ing. Vladimír         V ý d u r e k, hlavný kontrolór mesta 
19.     Ing. Jarmila           S l u k o v á, prednostka úradu 
 
 
 
Ďalej boli prítomní vedúci odborov a oddelení MsÚ Myjava: 
 
20.   Mgr. Marek Hrin,                      hovorca mesta 
21.   Ing. Ingrid Vaňová,                   vedúca odd. ekonomického 
22.   Ing. Mário Jamriška, plk.v.v.    náčelník MsP Myjava 
 
 
 
 
 
 
 
 



K Bodu č. 1: Otvorenie, schválenie programu 
 
     Zasadnutie mestského zastupiteľstva v Myjave zahájil primátor mesta pán Ing. 
Ľubomír Halabrín. Na zasadnutí bolo v úvode prítomných 15 poslancov a primátor ho 
vyhlásil za uznášania schopné. Počas celého zasadnutia sa zo zdravotných  dôvodov 
ospravedlnil pín poslanec Ing. Jaroslav Foltín, Stanislav Omasta a Miloš Zábražný. 
Primátor skonštatoval, že zasadnutie bolo zvolané v zmysle platných predpisov. 
Materiály na zasadnutie ako i  Pozvánka na rokovanie boli zverejnené v zmysle prísl. 
zákona. Poslanci obdržali všetky materiály na dnešné rokovanie. Materiál v podobe 
Pozvánky sa prikladá ako príloha k zápisnici. Poslanci schválili hlasovaním program 
dnešného rokovania v tomto rozsahu: 
 
 
U z n e s e n i e  č.  24/01/2023 
Mestské zastupiteľstvo na M y j a v e 
I.  p r e r o k o v a l o 

A. Návrh programu rokovania MsZ v Myjave dňa 04. 01. 2023 
II. s c h v a ľ u j e 

A. program rokovania MsZ v Myjave dňa 04. 01. 2023: 
1. Otvorenie, schválenie programu 
2. Určenie overovateľov zápisnice 
3. Pripomienky a otázky občanov 
4. Kontokorentný úver – podmienky, stanovisko  kontrolóra, schválenie 
5. Rôzne 
6. Záver 

                                                                               
Hlasovanie poslancov: 
za:  15 
zdržal sa: 0 
proti:            0 
 
 
 
 
K bodu č. 2: Určenie zapisovateľa overovateľov zápisnice            
 
     Za overovateľov dnešnej zápisnice určil primátor mesta Ing. Ľubomír Halabrín 
poslancov Milana Fúseka a Ľubomíra Gálu. 
 
 
 
Ako zapisovateľka bola prítomná Denisa Papuláková. 
 
 
 
K bodu č. 3: Pripomienky a otázky občanov 
 
     Na dnešnom zasadnutí boli prítomní dvaja občania iba ako pozorovatelia bez 
pripomienok. 



K bodu č. 4: Kontokorentný úver – podmienky, stanovisko  kontrolóra, 
schválenie 
            
     Tento bod programu predložil poslancom primátor mesta Ing. Ľubomír Halabrín. 
Poslancov informoval o podmienkach čerpania Kontokorentného úveru podľa 
predloženej indikatívnej ponuky financovania pre mesto Myjava od Slovenskej 
sporiteľne.  
Hlavný kontrolór Ing. Vladimír Výdurek informoval o svojom stanovisku k dodržaniu 
podmienok na prijatie kontokorenentného úveru. 
Pán poslane Ing. Milan Majtán informoval, že Indikatívna ponuka financovania pre 
mesto Myjava bola prerokovaná Komisiou pre financie, rozpočet, majetok a 
hospodársku stratégiu mesta dňa 03.01.2023 a komisia ju doporučuje tak ako je 
predložená s navrhovanou výškou a navrhovanými podmienkami schváliť. 
Pán poslanec Peter Podmajerský poznamenal, že dňa 21.12.2022 zaslal p. 
primátorovi e-mail kde vyjadril svoj nesúhlas s priajtím uznesenia k predkladanému 
kontokorentnému úveru a navrhoval v ktorom požiadal o vypracovanie a návrh 
alternatívnych možností, riešení , ako brať úver. Riešenie problémov mesta ďalším 
úverom, aj keď je Kontokorentný nepovažuje za správne, preto oznamil, že nebude za 
tento úver hlasovať. Požiadal alternatívy predložiť na zastupiteľstve. Taktiež má mesto 
zriadenú energetickú radu a predpokladal, že sa bude touto problematikou zaoberať a 
hľadať alternatívne riešenia. Pán primátor odpovedal, že jeho pripomienku obdržal v 
e-mailovej pobobe. Vzhľadom na krátky časový úsek a potrebu urgentného riešenia 
nevidí inú možnosť ako pristúpiť k čerpaniu predkladaného kontokorentného úveru. Je 
predpoklad jeho čepania do mesiaca 07/2023, nebude ho ptreba čerpať po celý rok. 
Načerpanie tohto úveru je potrebné najmä pre vykrytie zvýšených nákladov na energie 
a taktiež na vykrytie nákladov spojených s vyplateními odmenami zamestnancvo 
mesta, škôl a školok ktoré boli štátom schválené ale štát tieto náklady samosprávam 
nerefunduje. Čerpanie úveru nemá dlhodobo vplyv na ďalšie investičné zámery mesta. 
Mesto už v súčasnoti pristupuje k rôznym riešeniam, prehodnocujú sa projekty a 
niektorých realizácia sa zrušila. Energetická rada zasadala ale taktiež vzhľadom na 
krátky časový priestor nepristúpila zatiaľ ku konkrétnej alternatíve, pracuje sa na tom 
a alternatívy sa hľadajú. 
Materiály sa prikladajú ako prílohy k zápisnici. Poslanci nemali k predloženému bodu 
pripomienky a prijali príslušné uznesenie: 
 
 
U z n e s e n i e  č.  25/01/2023 
Mestské zastupiteľstvo na  M y j a v e 
I.  p r e r o k o v a l o 

A. prijatie kontokorentného úveru vo výške max. 500.000,- € na prefinancovanie 
prevádzkových výdavkov Mesta Myjava z úverových zdrojov Slovenskej 
sporiteľne za podmienok: 
 

- splatenie úveru : nekonečný KTK s 2 mesačnou výpovednou lehotou  
                                      vyrovnanie úveru vždy k 31.12. príslušného roku  



- súhlasné stanovisko hlavného kontrolóra o plnení pravidiel pre používanie 
návratných zdrojov financovania v zmysle platných zákonov po zohľadnení 
úveru  

- úroková sadzba  1ME + marža 0,69% p.a.  
- záväzková provízia 0,2% z nečerpanej časti úveru  
- spracovateľský poplatok 0,1% z výšky úveru 
- mesačný poplatok  - bez poplatku   

II.  s c h v a ľ u j e   
A. prijatie kontokorentného úveru vo výške max. 500.000,- € na pre financovanie 

prevádzkových výdavkov Mesta Myjava z úverových zdrojov Slovenskej 
sporiteľne za podmienok: 
 

- splatenie úveru : nekonečný KTK s 2 mesačnou výpovednou lehotou  
                                      vyrovnanie úveru vždy k 31.12. príslušného roku  

- súhlasné stanovisko hlavného kontrolóra o plnení pravidiel pre používanie 
návratných zdrojov financovania v zmysle platných zákonov po zohľadnení 
úveru  

- úroková sadzba  1ME + marža 0,69% p.a.  
- záväzková provízia 0,2% z nečerpanej časti úveru 
- spracovateľský poplatok 0,1% z výšky úveru 
- mesačný poplatok  - bez poplatku                                                                                

 
Hlasovanie poslancov: 
za:  14 
zdržal sa: 0 
proti:           1 (P. Podmajerský) 
 
 
 
 
K bodu č. 5: Rôzne 
 
     Pán primátor v tomto bode nepredložil žiadne návrhy vzhľadom na to, že toto 
zasadnutie bolo zvolané iba ku konkrétnemu bodu programu, pripravujú sa návrhy na 
nasledujúce zasadnutie MsZ ktoré sa bude konať dňa 13.02.2023. V závere však 
požiadal poslancov, kto by mal záujem stať sa členom školskej rady, aby zaslal e-
mailom žiadosť i s krátkym odvôvodnením z akého dôvodu sa o toto členstvo uchádza. 
Uvoľnili sa 3 miesta a bude potrebné doplniť členov do Rady školy II. ZŠ a ZŠsMŠ 
Turá Lúka. Rada školy I. ZŠ Viestova zostáva nezmenená. 
 
 
 
 
 
 
 



V tomto bode predložili poslaci: 
 
Ľubomír Gála:  

1. Upozornila na dlhodobú problematiku s veľmi zlým stavom budovy býv. 
administratívy SAM a.s.. S vlastníčkou pani Sedlákovou, ktorá túto budovu 
vlastní nie je možná komunikácia, budova a okolie je v dezolátnom 
a ohrozujúcom stave. Požiadal preto, či nie je množný právny postih. Pán 
primátor požiadal, že vzhľadom na to, že dnes na zasadnutie neboli prizvaní 
všetci vedúci oddelení poprosil pána poslanca upresniť a vyšpecifikovať túto 
problematiku do e-mailu. Pán náčelník MsP odpovedal, že v spolupráci 
s oddelením výstavby túto problematiku  preveria, zmonitoruje sa situácia 
a v súlade s platnou legislatívou sa budú hľadať možnosti.  
Primátor  poprosil všetkých poslancov aby svoje požiadavky do rôzneho 
zasielali e-mailom v dostatočnom predstihu aby sa na ne na zasadnutí mohlo 
objektívne reagovať. 

2. Požiadal komplexne riešiť parkovaciu politiku v meste Myjava 
 
 
 
Peter Podmajerký:  

1. Informoval sa ako pokračuje problematika so spoločnosťou TELEKOM, 
chodníky zostali neopravené a po ich prácach ich nedali do pôvodného stavu. 
V súčasnosti chodia pracovníci po domácnostiach a ponúkajú ich služby preto 
by bolo možné využiť toto obdobie na pripomenutie týchto záväzkov z ich 
strany. Odpovedal p. primátor, že do budúceho zasadnutia MsZ sa pripraví 
odpoveď. 

 
 
 
 
 
K bodu č. 6: Záver 
 

       Program dnešného riadneho zasadnutia bol prerokovaný a nakoľko poslanci 
nemali ďalšie pripomienky, poďakoval p. primátor mesta Ing. Ľubomír Halabrín 
prítomným za účasť, informoval poslancov, že nasledujúce zasadnutie MsZ sa 
uskutoční podľa schváleného plánu zasadnutí dňa 13.02.2023. 

 
 

 

 

 

 



 

 

 

Ing. Ľubomír H a l a b r í n                                                 Mgr. Ľubomír Karika 

primátor mesta                                                                   zástupca primátora        

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                 zapisovateľka: 
                                                 Denisa Papuláková 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
O v e r o v a t e l i a: 
 
 
 
 
 
 
Milan Fúsek                                                                 Ľubomír Gála 
poslanec  MsZ                                                             poslanec  MsZ 


